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22 Motie vreemd  
 

 
Afval scheiden in gemeentelijke afvalbakken 

 
 
Motie van de fractie van CDA, PvdA 
Eerste indiener motie: Björn Derksen  

 

De gemeenteraad van de gemeente Wijchen in openbare vergade-

ring bijeen op 27 januari 2022. 

 

De gemeenteraad, gehoord de beraadslaging, 

 

Constaterende dat: 

• De gemeente Wijchen inwoners zo veel mogelijk stimuleert 

om afval te scheiden; 

• Per 1 januari 2022 de grijze restafvalcontainer de helft min-

der vaak wordt opgehaald. Dit om afval scheiden bij onze 

inwoners verder te stimuleren; 

• Wethouder Loermans vorige week in zijn column “Schoon 

het nieuwe jaar in” hoopte dat ‘nog beter afval scheiden’ één 

van de goede voornemens van onze inwoners zou moeten 

zijn. En daarbij gaf hij aan dat nog steeds te veel papier, gft-

afval, plastic, glas en textiel in de restafvalcontainer terecht-

komen; 

• Door de coronacrisis meer mensen eten afhalen, dit buiten 

nuttigen en het afval in of bij de openbare afvalbak achterla-

ten; 

• Onlangs raadsvragen door Kernachtig Wijchen zijn gesteld 

over de overvolle openbare afvalbakken; 

• Afvalbakken in de openbare ruimte afval scheiden nu niet 

ondersteunen; 

• Zwerfafval een toenemende ergernis is. 

 

Overwegende dat: 

• Afval scheiden in de openbare ruimte nu nog niet wordt ge-

faciliteerd door de gemeente; 

• Hierdoor papier, gft, plastic en ander afval bij elkaar in de 

gemeentelijke afvalbakken in de openbare ruimte belanden; 

• Door afvalscheiding in de openbare ruimte mogelijk te ma-

ken, de gemeente Wijchen het goede voorbeeld geeft aan 

haar inwoners; 

• Afval scheiden in de openbare ruimte een positieve bijdrage 

kan leveren aan de gewenste gedragsverandering en be-

wustwording rondom gescheiden afvalinzameling en recy-
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cling; 

• De gemeente Wijchen hiermee weer een stap zet richting het 

realiseren van de geplande VANG-doelstellingen. 

 

Roept het college van B&W op om: 

• Een voorstel uit te werken voor het vervangen van afvalbak-

ken, te beginnen met een pilot in het centrum, door afval-

bakken waarbij afval scheiden wel mogelijk is. Dit voorstel 

uiterlijk in het derde kwartaal van 2022 aan te bieden aan de 

gemeenteraad. 

 

en gaat over tot de orde van de dag. 

 

Namens de fracties van: 

 

CDA, Björn Derksen 

PvdA, Peter Gatzen 


